
PRIPRAVE NA VI. SEJO SKUPŠČINE SAMOUPRAVNE
STANOVANJSKE SKUPNOSTI UUBLJANA CENTER

Tudi subvencionirane stanarine
V prejšnji številki »Dogovo-

rov« je bilo v prilogl objavlje-
no gradivo za javno razpravo
za VI. sejo skupščine samo-
upravne stanovanjske skupno-
sti Ljubljana Center, ki bo 15.
aprila ob 9.00 uri v veliki sejni
dvorani na Magistratu.

Javna razprava poteka te dni
v konferencah delegacij aa
SIS kakor tudi v Zborih sta-
novalcev krajevnih skupnosti.
Ker razprava še ni povsod za-
ključena, želimo opozoribi de-
lovne ljudi in občane naše ob-
čine, da po delegatskem siste-
mu oblikujejo v bazi stališča
in predloge do navedenega gra-
diva, tako da bo naša detegat-
ska skupščina resnično spreje-
mala odločitve in stališča ve-
čine.
Stanovanjski pravilnik

Posebno želimo med drugim
opozoribi na predlog pravilni-
ka o pogojih in merilih za do-
deljevanje najemnih stanovanj,
nad kaberimi ima razpolagalno
pravioo SSS Ljubljana Center.
Do sedaj je stanovanjska feomi-
sija delala po veljavnem pra-
vilniku iz leta 1969, ki pa je
precej tog jn neživljenjski za
današnje razmere. V predlaga-
nem pravilniku je vzgrajenih
precej meril iz solidarnosti, bd-
stvo pa je, da se prednostna li-
sta ne bo vlekla v nedogled ta-
ko kot doslej, temveč se bodo
prispele kompletne vloge ob-

ravnavale praviloma štirikrat
letno (4. člen).

Dopolnilne volitve
Na zasedanju skupščine bodo

delegati na predlog koordina-
cijsko-kadrovskega odbora OK
SZDL Ljubljana Center po
predhodnem evidentiranju mož-
nih kandidatov za felane orga-
nov SS Ljubljana Center v ba-
zi sami opravili dopolnilne vo-
litve.

Postavlja se vprašanje, da je
v predlogu za volitve zastopa-
nih premalo mladih ljudi. V
zvezi s tem želimo dati pojas-
nilo, da so predlagani samo
bisbi, ki so jih evidentirali de-
lovni ljudje v konferencah de-
legacij za SIS in občane v zbo-
rih stanovalcev krajevnih skup-
nosti. Ker je bilo evidentiranih
premajhno števiio mladih, so
le-ti tudi v predlogu za volitve
slabo zastopani.

Oblikovanje stanarin
v letu 1977

Nekateri postavljajo vpraša-
nje, zakaj se na skupšoini ne
bodo obravnavale stanarine. V
zvezi s tem želimo dabi nasled-
nje pojasnilo:

Skupščina mesta Ljubljane
je na seji 31. 3. 1977 sprejela
Odlok o oblikovanju stanarin
na območju ljubljanskih ob-
čin. Po frem odloku bodo sta-
narine od 1. 5. 1977 datje višje
za 3O°/o.

Postopek za sprejem odloka
pa je letos pobekal drugače kot
prejšnja leta, ko so stanovanj-
ske skupnosbi predlagale občin-
skim skupščinam predlog odlo-
ka o oblikovanju sbanarin.

Stanovanjske skupnosbi so v
letu 1976 sprejele samouprav-
ne sporazume o osnovah plana
za obdobje 1976—1980. V tem
samoupravnem sporazumu smo
se med drugim zavezali, da
bomo posbopno prešli na stro-
škovne stanarine. Prehod na
stroškovne stanarine pa je us-
merjen s politiko cen in Reso-
lucijo o politiki izvajanja druž-
benega plana SR Slovenije za
obdobje od leta 1976 do 1980.
Zaradi tega sta Skupnost slo-
venskih občin in zveza stano-
vanjskih skupnosbi priporočila
vsem skupščinam občin in
Skupščini mesta Ljubljana zvi-
šanje stanarin v letu 1977 za
30%.

Izvršni svet Skupščine mesta
Ljubljana je kot odgovoren iz-
vajalec resolucije in politike
cen predlagal Skupščini mesta
Ljubljana predlog Odloka o
oblikovanju stanarin za leto
1977.

S finančnim planom družbe-
ne pomoči pa so zagotovljena
sredstva za subvencioniranje
stanarin tistim stanovalcem, ki
izpolnjujejo pogoje za subven-
cijo.
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